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یاسر احمدی - شهردار بهشهر

آگهی مزایده عمومی
شــهرداری بهشــهر در نظر دارد جهت  اجــاره عرصه بابت احداث دکه واقع در  بخش شــمالی پارک 22 بهمــن به عنوان کافه 
به مدت یک ســال  طبق قیمت روز اعلامی کارشــناس رسمی دادگســتری به صورت اجاره با برآورد و کارشناسی به مبلغ پایه 

)600/000/000( ریالاز طریق مزایده در سامانه ستاد )www.setadiran.ir(  واگذارنماید.
الف( نحوه تنظیم اسناد مزایده:

 تضمین شرکت در مزایده به مبلغ  سی میلیون ریال )30/000/000 ریال( به صورت ضمانت نامه بانکی دارای اعتبارسه 
)3( ماهه از تاریخ  چاپ آگهی و یا فیش مبلغ واریزی به حساب سپرده  0108013272007نزد بانک ملی ایران  )پاکت الف(.

 اسناد مزایده و مدارک شامل فتوکپی شناسنامه، کارت ملی، کارت پایان خدمت  در پاکت ) ب(
 برگه پیشنهاد قیمت را درپاکت )ج(ارائه وارسال گردد.

ب( محل تحویل پیشــنهادها: ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســامانه ســتاد(، ضمناً اصل ضمانت نامه قبل از برگزاری 
مزایــده در پاکت مهرو موم شــده تحویل امور قراردادها گردد و در صورت عدم تحویل شــهرداری مــی تواند از ادامه روند 

مزایده وی جلوگیری نماید.
ج( محل گشایش پیشنهادها: مازندران - بهشهر -شهرداری بهشهر از طریق سامانه ستاد

  )www.setadiran.ir(شــرکت کنندگان می بایست در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ثبت نام و جهت شرکت به سامانه ستاد*
مراجعه نمایند.

 به پیشنهادها وقیمت های مشروط، مبهم و مخدوش ترتیب اثر داده نخواهد شد.
 تاریخ نشر روزنامه در دو نوبت مورخه 1403/03/08و 1403/03/15می باشد.

 تاریخ دریافت اسناد مزایده درسامانه ستاد از تاریخ 1403/03/08 الی  1403/03/16 می باشد.
 مهلت قبول پیشنهادها تا ساعت 0800 روز یکشنبه  1403/03/27 در سامانه ستاد می باشد.

 تاریخ جلسه بازگشایی اسناد مزایده و قیمت های پیشنهادی در سامانه ستاد روز یکشنبه 1403/03/27ساعت  0900می باشد.
شناسه: 1722625 ضمناً شهرداری در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادها مختاراست.

شهرداری بهشهر

 جابه جایی بیش از ۲ میلیون و
 ۶۰۰ هزار مسافر در راه آهن خراسان

     مدیرکل راه آهن خراسان گفت: بیش از دو میلیون و ۶۰۰ 
در  امســال  نخســت  دوماهــه  در  مســافر  و  زائــر  هــزار 
مســیرهای منتهــی به مشــهد مقــدس که از ۲۷ شــهر و 
مرکز اســتان انجام شــده، در اداره کل راه آهن خراســان 

جابه جا شده اند.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرســازی از راه آهن، »مصطفی 
نصیــری ورگ«، مدیــرکل راه آهــن خراســان گفــت: تعداد مســافران 
ورودی و خروجی در دوماهه نخســت ســال جــاری دو میلیون و ۶۵۸ 
هزار و ۸۴۰ نفر بوده که این مســافران در مجموع با ۴ هزار و ۲۸۸ رام 

قطار جابه جا شده اند.
نصیری ورگ افزود: در اردیبهشت ماه سال جاری یک میلیون و ۳۵۲ 
هزار و ۸۲۱ مسافر و زائر توسط دو هزار و ۱۶۸ رام قطار در این اداره کل 
جابه جا شــده اند که ضریب اشغال قطارهای مسافری اردیبهشت ماه 

۹۰ درصد بوده است.
 وی خاطرنشــان کــرد: تعداد مســافران قطارهای حومه ای )مشــهد- 
ســرخس ۱ و۲ و بالعکس( در دوماهه نخســت ســال جــاری ۴۱ هزار و 
۳۳۵ نفر بوده و تعداد جابه جایی مسافران در اردیبهشت ماه ۱۹ هزار 
و ۵۶۳ نفر و ضریب اشــغال قطارهای حومه ای در این ماه ۹۷ درصد 

بوده است.
 نصیری ورگ گفت: تعداد مســافران خارجی که در دوماهه نخســت 
سال جاری در اداره کل راه آهن خراسان جابه جا شده اند ۱۱ هزار و ۲۳ 
نفر بوده و در اردیبهشــت ماه امسال نیز ۵ هزار و ۵۳۴ مسافر خارجی 

جابه جا شده اند.

در سال ۱۴۰۲ هزینه شده است؛

 ۲۶۰۰ میلیارد تومان اعتبار در حوزه
 راه های فرعی و روستایی

     سال گذشته ۲۶۰۰ میلیارد تومان در حوزه راه های فرعی 
و روســتایی هزینــه شــده که از ایــن میــزان ۸۰۰ میلیارد 
تومــان به احداث راه های روســتایی اختصــاص یافته و 
قریب به ۱۸۰۰ میلیارد تومان نیز صرف روکش راه های 

فرعی و روستایی شده است.
بــه گزارش روابــط عمومی ســازمان راهداری و حمل ونقــل جاده ای، 
معاون ســاخت و نگهداری راه های فرعی و روســتایی این ســازمان در 
نشســت مشــترک با انجمن خیریــن راه و ترابــری و اعضای جمعیت 
طرفــداران ایمنــی راه هــا که با هــدف بررســی عملکــرد و برنامه های 
انجمــن خیریــن راه و ترابــری در ســال جــاری و تعامــل بــا اعضــای 
جمعیــت طرفداران ایمنی راه برای کاهش حوادث و تلفات رانندگی 
برگزار شــد، از مشــارکت خیرین در اجرای حــدود ۲۳۰ پروژه با برآورد 

اعتبار ۲ هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان طی سال گذشته خبر داد.
و  راهــداری  ســازمان  بیــن  تفاهم نامــه  انعقــاد  از  مقبلــی  خــداداد 
حمل ونقــل جاده ای و انجمــن خیرین راه و ترابری بــه منظور اجرای 
پروژه های راهداری خبر داد و افزود: همچنین خیرین با این ســازمان 
در اصــاح نقــاط پرحادثــه در ورودی هــا و تقاطع های اصلــی و فرعی 

مشارکت دارند.
وی به مشارکت ارتش در اجرای پروژه های راهداری اشاره و تأکید کرد: 
همچنین پروژه های مشــارکتی به ارزش حدود ۳۵۰ میلیارد تومان در 
مناطق محروم کشــور از جمله بســتک، جنوب کرمان، مشــهد، و مرز 

لرستان و چهارمحال و بختیاری در حال اجرا است.
رئیس انجمن طرفداران  ایمنی راهها افزایش ایمنی و کاهش ســوانح 
را دســت یافتنی خواند و گفت: پیشــنهاد می شود ســتادی برای تحقق 
این مهم و پای کار آوردن همه ظرفیت ها تشــکیل شود تا اقدامات در 

این حوزه موفقیت آمیز باشد.
محمد بخارایی بر ضرورت افزایش مشــارکت مردمی و فرهنگســازی 
در حــوزه ارتقــاء ایمنی تأکیــد و عنوان کــرد: انجام اقدامــات نمادین، 
اســتفاده از ظرفیــت اندیشــمندان، افزایــش مطالبه گــری و برگــزاری 
همایش ها و جشــنواره هایی با این موضــوع، به تحقق بهتر این هدف 

کمک می کند.
رئیــس انجمــن خیریــن راه و ترابری نیز بــه بیان نقــش مطالبه گرانه 
سازمان های مردم نهاد در افزایش ایمنی و کاهش تصادفات جاده ای 
پرداخت. حسین میرشفیع اظهار کرد: خیرین آمادگی دارند با نصب 
شــبرنگ بر روی موتور سیکلت های روســتائیان و آشکارسازی آنها، به 

کاهش تصادفات در این حوزه کمک کنند.
وی بــا اشــاره به این که بر اســاس قانون، مشــارکت خیریــن در اجرای 
پروژه هــای عمرانی، آنان را از پرداخت مالیات معاف می  کند، افزود: 
این قانون ظرفیت خوبی را برای مشــارکت شــرکت ها در انجام پروژه 

های زیربنایی فراهم می کند.
مدیرعامــل جمعیــت ایمنــی راه هــا نیز بــا اشــاره به اهمیت مســئله 
ایمنــی و ضــرورت بهره گیری از روش هــای مختلف بــرای تحقق آن، 
اظهار داشــت: درصورتی  که دولت دو مصوبــه موجود در حوزه ایمنی 
راه هــا یعنــی آئین نامه های اجرایــی و مدیریت ایمنی حمــل و نقل و 
ســوانح رانندگی را اجرایی کند، شاهد کاهش ۳۰ درصدی آمار سوانح 

رانندگی و تلفات جاده ای خواهیم بود.
ناصــر رزاق منش بــر ضرورت بهره گیــری جدی از ظرفیت رســانه در 
افزایــش ایمنــی و ارتقای فرهنــگ صحیح رانندگــی در جهت کاهش 
سوانح رانندگی تأکید و بیان کرد: باید با استفاده از روش های مختلف، 

ایمنی به مسئله اصلی و مهم دست اندرکاران و مردم تبدیل شود.

اخبــاریادداشت

وزیر راه و شهرسازی با تأکید بر اهمیت مسئله تأمین مسکن 
برای جامعه دانشگاهی، از ضرورت افزایش ظرفیت ساخت 

مسکن برای جامعه دانشگاهی خبر داد.
به گــزارش خبرنــگار پایگاه خبــری وزارت راه و شهرســازی، 
مراســم  در  شهرســازی  و  راه  وزیــر  بذرپــاش«،  »مهــرداد 
و  شــهید  رئیس جمهــور  خالصانــه  زحمــات  بزرگداشــت 
فراهم شــدن امکان مسکن دار شــدن اعضای هیئت علمی 
و کارمندان دانشــگاه عامه طباطبایی گفــت: اگر تاش ها و 
پیگیری های مســتمر رئیس جمهوری فقید کشورمان نبود، 
احتمــالاً هیچ یک از ایــن اتفاقات رخ نمــی داد. زمین پیش 
از این نیز در کشــور وجود داشت و مشکل مسکن نیز مسئله 
تازه ای نیســت، تصمیم بر حل این مســئله نیز بوده است و 
تنها با پیگیری های مستمر شهید رئیسی است که پروژه های 

بزرگ مسکنی کشور محقق شده اند. 
بذرپاش ادامه داد: شــهید رئیســی باور داشــت که اگر قانون 
هم بر تامین مسکن تاکید نداشت، این ضرورت باید اجرایی 
می شــد؛ چــرا کــه اگر بــه دنبــال جوانــی جمعیت، توســعه 
اشتغال، کاهش بیکاری، کاهش تورم و بهبود بسیاری دیگر 
از شــاخص های کان اقتصادی باشــیم، باید بخش مسکن 
را توســعه دهیــم. شــهید رئیســی به موضوع رشــد مســکن 
اعتقــادی جدی داشــت و پیگیری ها را بــا اعتقادی جدی به 

انجام می رساند. 
وزیــر راه و شهرســازی افــزود: در نتیجه آمارها و مشــاهدات 
میدانی نشان از آن دارد که کشور به یک کارگاه بزرگ مسکن 
تبدیــل شــده اســت و اگر نــرخ رشــد تولید بخش مســکن از 
منفــی۱۳.۵ در ســال ۹۹ به مثبت ۴.۸ رســید، به این معنی 
اســت که حجم عملیات مسکن در کشــور به صورت جدی 
رشــد پیــدا کرده اســت. ایــن در حالی اســت کــه برآوردهای 
موجــود نشــان از آن دارد که رقم موجود در ســال جاری نیز 

افزایش خواهد داشت. 

وی در خصــوص وضعیت مســکن دانشــگاهیان نیز گفت: 
بخــش مهمــی از پیش نیازهــای موجــود در ایــن حــوزه را 
دانشــگاه ها تامیــن کرده انــد و بیــش از هــزار هکتــار زمین از 
جامعه دانشــگاهی تامین شــده و بخشــی نیز توسط دولت 
فراهم شــده اســت. در حوزه مسکن دانشــگاهی قرار بود ۶۰ 
هزار نفر از پرسنل و جامعه اساتید دانشگاه ها خانه دار شوند 
که این فاز اول مســکن دانشگاهیان بود که این ظرفیت باید 
افزایــش پیــدا کند تا متقاضیان واجد شــرایط هــر چه زودتر 

مسکن خود را تحویل بگیرند. 
بذرپاش در ادامه این مراســم گفت: تنها در این دوره حدود 
۱۰۰ هزار هکتار زمین در شهرها و روستاهای کشور، وارد مدار 

ساخت مسکن در پروژه نهضت ملی مسکن شده که عددی 
بسیار بزرگ است. 

وی افزود: مسکن مهر که یکی از پروژه های بزرگ مسکنی در 
کشور بوده، تنها ۸ هزار هکتار را در بر می گرفت، بااین حال در 
دوره حاضر شــاهد آنیم که تنها ۱۰۰ هزار هکتار تا کنون وارد 
چرخه ساخت مسکن شده است و این رقم در آینده افزایش 

نیز خواهد یافت. 
وزیــر راه و شهرســازی ادامــه داد: در حوزه معاونت مســکن 
مطالعاتی انجام شــد در این خصــوص که چرا تعاونی های 
مسکن آن گونه که باید موفق باشند، نبوده اند و نتیجه ای که 
حاصل شد این بود که حدود ۸۰ درصد تعاونی های مسکن 

با کامیابی همراه نبوده اند. این به معنای مدیریت نادرست 
همه تعاونی ها نیست، بلکه دشواری های موجود در بخش 

مسکن مانع از توفیق برخی فعالان این بخشی می شود. 
بذرپــاش در ادامــه اظهــار کرد: تامیــن زمین در ایــن ابعاد، 
جمع آوری منابع و استفاده از تسهیات امر ساده ای نیست و 

نیاز به برنامه ریزی ها و پیگیری های بسیار جدی دارد. 
وی تصریــح کــرد: در ابتــدای دولت حــدود ۲۴۰ هــزار واحد 
مسکن مهر باقی مانده از سال های گذشته داشتیم که از این 
تعــداد نه آورده متقاضی وجود داشــت و نــه منابع خاصی 
بــرای آن در نظر گرفته شــده بود. با این حــال تا امروز حدود 
۱۴۰ هــزار واحد آن تحویل مردم شــده اســت. در این راســتا 
حدود ۳۵ همت از منابع مولدسازی هزینه شد و در نهایت 
نیــز عدد قابــل توجهــی از مســکن های این طرح بــه مردم 
تحویل شد که یکی از بزرگ ترین پروژه های مولدسازی کشور 

بود.
وزیر راه و شهرســازی در خصوص نهضت ملی مســکن نیز 
توضیح داد: عملیات آماده سازی ۲.۶ میلیون واحد مسکن 
ملی که ۵۵۰ هزار واحد آن به مردم تحویل شده و افزوده نیز 
می شود، حجم عملیات بسیار بزرگی را در کشور فعال کرده 
است که به منابع عظیمی نیز نیاز دارد و با وجود کاستی های 

منابع، کار در این حوزه با تمام توان ادامه دارد. 
بذرپــاش همچنیــن در خاتمــه گفــت: در راســتای توســعه 
فرهنگ ایرانی اســامی و بهبود کیفیت زندگی مردم حدود 
نیمــی از طرح نهضت ملی مســکن به خانه های یک طبقه 
حیاط دار اختصاص پیدا کرده که این مساله تا کنون در کشور 

بی سابقه بوده است. 
همچنیــن در پایــان ایــن نشســت، اعضــای هیئــت رئیســه 
دانشگاه عامه طباطبایی از تاش های وزیر راه و شهرسازی 
در راســتای تامین مســکن بــرای جامعه دانشــگاهی تقدیر 

کردند.

وزیر راه و شهرسازی تأکید کرد؛

ضرورت افزایش ظرفیت ساخت مسکن برای جامعه دانشگاهی
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نوسازی

مدیرعامــل شــرکت بازآفرینــی شــهری ایران بــا بیــان اینکه رکورد نوســازی 
بافت های فرســوده در سال ۱۴۰۲ شکسته شد، گفت: یک میلیون و ۴۵۰هزار 
بنــا در بافــت فرســوده قــرار دارد کــه نوســازی بخشــی از ایــن بافت هــا جزو 

برنامه های دولت است.
بــه گزارش روابط عمومی شــرکت بازآفرینی شــهری ایران به نقــل از پایگاه 
خبــری وزارت راه و شهرســازی، محمــد آئینــی معاون وزیر راه و شهرســازی 
و مدیرعامــل شــرکت بازآفرینــی شــهری ایــران در برنامه گفت وگــوی ویژه 
خبری ســاعت ۱۴ شــبکه خبر با موضوع شورای عالی مسکن نهاد کلیدی در 
سیاســتگذاری و نظارت به تشــریح برخی از سیاستگذاری های رییس شهید 

دولت سیزدهم پرداخت.
مدیرعامــل شــرکت بازآفرینی شــهری ایــران با بیــان اینکه زیرســاخت ها و 
تمامی خدمات در بافت های فرســوده شــهرها وجــود دارد و بنابراین تولید 
مسکن در این بافت ها به نفع مردم و همچنین دولت است، گفت: بسته ۱۹ 
بندی نوسازی بافت های فرسوده خود نقش بسیار موثری در حوزه نوسازی 
بافت های فرســوده داشته است و عاوه بر آن در کنار این بسته در طی چند 

سال گذشته رکود نوسازی بافت های فرسوده شکسته شد.
دبیر ســتاد ملی بازآفرینی شــهری پایدار تصریح کرد: در دولت سیزدهم به 
دلیل پیگیری های شــخص رییس جمهور و تشــکیل منظم جلسات شورای 

عالی مسکن شاهد تسریع در نوسازی بافت های فرسوده بودیم.

آئینــی افــزود: در ســامانه ســتاد بازآفرینــی ۶۰۰ شــهر پیگیــر صــدور پروانــه 
ســاختمانی بوده انــد و این رشــد بی ســابقه همچنــان ادامــه دارد. همچنین 
توجه به سکونتگاه های غیر رسمی هم یکی از موارد مهمی بود که در جلسه 

شورای عالی مسکن بسیار مورد توجه قرار گرفت .

مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران:

 رکورد نوسازی بافت های فرسوده در
 سال ۱۴۰۲ شکسته شد

مدیرکل ترانزیت، لجستیک و توافقنامه ها سازمان 
بنادر و دریانوردی تاکید کرد؛

ضرورت اصلاح ساختار تعرفه های 
خدمات بندری و دریایی

بندر

بــه گــزارش پایــگاه خبــری وزارت راه و شهرســازی از ســازمان بنــادر و 
دریانوردی، خسرو سرایی در سومین نشست با نمایندگان شرکت های 
کشتیرانی، اپراتورهای بندری، تجار و صاحبان کالا در بندر انزلی اظهار داشت: 
ســومین نشســت کمیته راهبردی بنادر برای بازنگری و اصاح ساختار تعرفه 
هــای خدمــات بنــدری و دریایی ســازمان بنــادر و دریانوردی و بــه منظور اخذ 

نظارت ذینفعان و ذی مدخان در استان گیان برگزار شد.
مدیرکل ترانزیت، لجســتیک و توافقنامه ها سازمان بنادر و دریانوردی با بیان 
اینکه این سومین نشست در سال جاری بوده، خاطرنشان کرد: این جلسات به 
منظــور بررســی دقیق تر و خروجی واحد برای تمامــی بنادر، تا کنون در برخی 
بنادر استان های بوشهر، خوزستان و گیان برگزار شده و برنامه ریزی منظمی 

برای برپایی این نشست در دیگر بنادر کشور صورت گرفته است.
 ســرایی با اشــاره به هدف از اجرای پروژه مطالعاتی بازنگری و اصاح ساختار 
تعرفه های خدمات بندری و دریایی، تصریح کرد: اجرای این طرح در راستای 
اجــرای سیاســت های دولــت بــوده و رضایت منــدی مشــتریان و ذینعفــان و 

همچنین توجه به منافع اقتصادی ملی را به همراه خواهد داشت.
وی بــا بیان اینکه هم اکنون بنادر شــمالی ایــران از ارزان ترین بنادر حوزه خزر 
در بخش های شــناور و کالا بوده و در بنادر جنوبی نیز در مقایســه با دیگر بنادر 
منطقــه بســیار ارزان تر هســتند، گفت: در بخــش کالاهای عمومــی و کالاهای 
اساسی نظیر غات تعرفه های موجود حتی پاسخگوی هزینه های بندری این 
گونه کالاها نیست و این در حالی است که سازمان بنادر به منظور رقابت پذیر 
ســاختن بنادر کشــور، تعرفه های مترتب بر کشــتی و کانتینر را برای سال های 

متمادی افزایش نداده است.

مدیرکل روابط عمومی »هما« خبر داد؛

اعزام بیش از ۶۰ هزار زائر حج تمتع تا ۱۴ خرداد

حج و زیارت

بــا  خبرنــگاران  جمــع  در  قربانعلــی  حســام 
اشــاره عملیــات پروازهای حج تمتــع ۱۴۰۳ تا 
نیمــه خردادماه اظهــار کرد: تا ســاعت ۱۹ روز 
یکشــنبه ۱۳ خرداد بالغ بر ۶۰ هــزار و ۲۰۰ زائر 

به سرزمین وحی اعزام شده اند.
و  راه  وزارت  خبــری  پایــگاه  گــزارش  بــه 
شهرسازی، وی افزود: هواپیمای معراج موفق 
به اخذ مجوز برای پرواز به عربستان نشد و بار 
انجــام عملیــات پروازهای حج تمتــع به طور 
کامــل بر دوش هواپیمایی جمهوری اســامی 
ایــران "هما" اســت. بنابرایــن همــکاران ما به 
طــور شــبانه روزی در حــال انجــام عملیات از 
۲۱ ایســتگاه پروازی بــرای رفاه حــال حجاج از 
سراسر کشــور هســتند. عملیات انتقال از شهر 
یزد و تقارن با عملیات در شهر اردبیل و پایان 
عملیات در شــهر اصفهان است. همچنین در 

ابتدای عملیات انتقال از چابهار قرار داریم.
قربانعلــی بــا بیــان اینکــه پروازهــای همــا از 
فــرودگاه امــام)ره( به فــرودگاه هــای مدینه و 
جده ادامه خواهد داشــت، اظهــار کرد: بخش 
عمــده ای از عملیــات در شــهرهای مختلــف 
رو به پایان اســت. همچنیــن در روز چهاردهم 
خردادمــاه اعزام حجاج از زاهــدان و چابهار و 
قشم و ارومیه با پروازهای هما انجام می شود.

مدیرکل روابط عمومی هما خاطرنشــان کرد: 
در روز پانزدهــم عملیات گســترده ای به طول 
۷ روز از مرکز اســتان گلســتان و فرودگاه گرگان 

آغاز می شود.
وی بــا بیــان اینکــه پروازهای رفــت حج تمتع 
تــا اعزام بیــش از ۸۹ هزار و ۷۰۰ زائــر و روز ۲۱ 
خردادمــاه ادامــه مــی یابــد، گفــت: پروازهای 
برگشــت نیــز از یکم تیر آغاز می شــوند و تا ۲۱ 

تیر ادامه می یابند.
قربانعلــی یادآور شــد: برای عملیات امســال 
یــک فروند هواپیمــای ایربــاس A۳۱۰ با ۲۳۶ 
صندلــی وارد نــاوگان هما شــد و حتــی با اخذ 
نشــدن مجوزهــای معــراج، بــرای پروازهــای 
شهرهای زنجان و همدان  برنامه ریزی شد. به 
همین خاطر مشــکلی بابت جابه جایی زائران 

نداریم.

شــهریار افنــدی زاده بــا اشــاره بــه مصوبه هیــات دولت 
مبنی بر اجرای تغییر ساعت کار ادارات از ۱۵ خردادماه 
تا ۱۵ شــهریورماه ۱۴۰۳ از ســاعت ۶:۰۰ صبح الی ۱۳:۰۰ 
گفــت: با توجــه به تغییرات اعمال شــده توســط دولت، 
اجرای طرح ترافیک در شــهر تهران از ساعت ۶:۳۰ الی 

۱۸:۰۰ می باشــد و هیچگونه تغییری نخواهد داشت.
بــه گــزارش بــازار، مدیرعامــل ســازمان حمــل و نقــل و 
ترافیک شــهرتهران با اشاره به آمار جابجایی های انجام 

شــده در طول شــبانه روز در پایتخت، افزود: آمار روزانه 
در شــهر تهــران حدود ۲۰ میلیون ســفر اســت کــه از این 
میزان، حدود ۴۳ درصد را ســفرهای شغلی و حدود ۱۸ 
درصد را سفرهای آموزشی به خود اختصاص می دهند.
افنــدی زاده بــا بیان اینکه عمده این ســفرها در ســاعات 
اوج صبحگاهــی، بــه صــورت همزمــان انجام می شــود، 
کــه حــدودا ۶۰ درصــد  ادامــه داد: ســفرهای آموزشــی 
خــود  بــه  را  آموزشــی  ســفرهای  درصــدی   ۱۸ ســهم  از 

اختصــاص داده کــه بــا توجه بــه تعطیلی مــدارس، می 
توانــد ۱۰ درصــد کاهــش را ایجــاد نمایــد و همچنیــن با 
توجه به تغییر ســاعت کار ادارات، می توان اینگونه بیان 
کــرد که ســهم ســفرهای کارمنــدان در بخــش عمومی و 
دولتی که حدود ۲۰ درصد از مجموع سفرهای شغلی را 
در برمی گیرد با اجرای طرح تغییر ساعت کاری ادارات، 
بــه دلیــل جابجایــی ســفرهای شــغلی حــدود ۹ درصد، 

کاهش می یابد.

طرح ترافیک با تغییر ساعات کار ادارات فعلا تغییر نمی کند


